

7 December 2021

Dear Valued Client,

Re: Integrated Financial Services

Thank you for your continuous support!

With effect from 1 January 2022, integrated financial services will be offered to you, which provides a better experience on investment. By tapping our securities margin account, you can have extra funds which help you capture your potential investment opportunities. It takes only 3 steps to apply for a new securities margin account with our margin financing services including but not limited to IPO subscriptions. You can choose to continue to use your existing Cash Account. Please stay up to date with the latest information on our website www.cfsg.com.hk.

Should you have any queries, please do not hesitate to contact the Account Executive handling your account or our Client Services Officer at (852) 2663-8888 or email to hotline@cfsg.com.hk.

Best regards,

Celestial Securities Limited

The above contents (whether expressed or implied) should not be regarded as any advice, offer, invitation, advertisement, inducement, recommendation or representation of any kind or form whatsoever. Please invest according to your personal risk tolerance, or seek professional advice when necessary. Securities trading services are provided by Celestial Securities Limited (a licensed corporation under the Securities and Futures Ordinance to conduct Type 1 regulated activities).

尊貴的客戶:

關於:綜合戶口服務

感謝 閣下一直以來的支持!

由 2022 年 1 月 1 日起,綜合戶口服務將提供更優質的投資新體驗。登入閣下之證券保證金帳戶,股票融資服務為你提供額外資金,增強你的購買力去捕捉潛在投資機遇。3 個步驟便可靈活新增全新證券融資戶口,方便使用融資服務額度包括並不限於認購公開發售股份, 閣下可選擇繼續使用現有現金帳戶。請瀏覽本公司網站www.cfsg.com.hk 查閱最新消息。

如有任何查詢,歡迎與負責 閣下賬戶之本公司營業代表聯絡或致電(852) 2663-8888 或電郵至 <u>hotline@cfsg.com.hk</u> 與本公司之客戶服務主任聯絡。

此致

時富證券有限公司 二零二一年十二月七日

上述內容及意見(無論為明示或暗示)均不應視作任何建議、邀約、邀請、宣傳、勸誘、推介或任何種類或形式之陳述。請依據 個人風險承受能力進行投資,或尋求專業意見。證券交易服務由時富證券有限公司(根據證券及期貨條例獲發牌進行第一類受規管 活動之持牌法團)提供。